
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Fødevareministeren

Dato: 12. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 208
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren vil leve op til det, som i sin tid
blev fastslået, at det samlede provenu vedrørende gebyr for fisketegn skulle
anvendes til udsætning af fiskeyngel, da det i dag er således, at det årlige
provenu udgør ca. 9 mio., men der kun bliver sat fiskeyngel ud for ca. 1 mio.
årligt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Damgaard Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.Damgaard.Lar-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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